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Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

ZÁPIS z V. zasedání konaného v pondělí, 04.11.2024 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 
(adresa: Masarykova 194, 286 01 Čáslav) 

 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 
Místostarostka: Mgr. Renata Vaculíková 
Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, MUDr. Julie Provazníková, Ing. Josef Ruml, Mgr. Jiří Žaloudek 
Zastupitelé: Ing. Drahomír Blažej, MBA, Mgr. Václav Drda, RNDr. Tomáš Hasík, Jiří Honzíček, Martin Horský, Mgr. Martin 
Jusko, Mgr. Daniel Mikš, JUDr. Vlastislav Málek, Vojtěch Nezbeda, MUDr. Ctibor Provazník, Mgr. David Tichý, Bc. Alice 
Vavřinová, Mgr. Filip Velímský Ph.D. 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 
Omluveni: místostarosta: MUDr. Ervin Petrikovič, zastupitel: Ing. Jiří Havlíček MBA 
Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 
Hosté:  
 

Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době a 
navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili JUDr. Vlastislav Málek 
a Mgr. Jiří Žaloudek a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 18 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení schopné. 
 

Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 18                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/88/2024 
 

Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl Ing. Drahomíra Blažeje, MBA a Mgr. Filipa Velímského, Ph. D. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 16                                                    proti:                                   zdrželo se: 2                                              nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek 



   Jednání zastupitelstva číslo: V/2024 
Číslo jednací: MěÚ/55963/2024/SEK 

 

 
 
Stránka 2 z 10 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Filip Velímský     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/89/2024 
 

Za členy návrhové komise starosta navrhl Mgr. Václava Drdu a RNDr. Tomáše Hasíka. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 16                                                   proti:                zdrželo se: 2                                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík     

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/90/2024. 
 

Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Program: 
01_Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 09.09.2024 
02_Dotazy a připomínky občanů 
03_Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
04_01._Zrušení části usnesení ZM/112/2023 + Záměr_Kupní smlouva - pozemky_Projekt Koželuhy 
05_02._Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za srpen a září 2024 
06_03._Rozpočtové opatření č. 5/2024 
07_04._Darovací smlouva_Cyklostezka_poz. č. 1975/11_ŘSD 
08_05._Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci ... dopravní obslužnost_Mikroregion Čáslavsko 
09_06._Prodej bytové jednotky v č.p. 1235/7 v ul. Dusíkova 
10_07._Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2024 
11_08._Vyhodnocení Programu regenerace městské památkové zóny Čáslav za rok 2023 
12_Dotazy a připomínky zastupitelů 

 

Zastupitel M. Jusko požádal o doplnění programu (za bod č. 3 Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav) _ o bod 
Aktuální vývoj v odpadovém hospodářství. 
Starosta uvedl, že k danému tématu se bude hovořit v bodu Dotazy a připomínky zastupitelů 
Zastupitel M. Jusko k tomuto doplnil, že v tomto bodu se ale nemůže, dle Jednacího řádu ZM, přijímat usnesení (kdyby 
bylo potřeba). 
 

PROTINÁVRH _ Doplnění bodu Aktuální vývoj v odpadovém hospodářství 

Hlasování:  
pro: 6                                                  proti: 3                                    zdrželo se: 8                             nehlasovalo:  
PRO: 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek  Vojtěch Nezbeda 

Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský     
 

PROTI: 

Ing. Drahomír Blažej MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml   
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Daniel Mikš Ing. Zdeňka Nezbedová 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek 
 

NEHLASOVALO: 

MUDr.  Julie Provazníková       

Návrh nebyl schválen, usnesení nebylo přijato.   
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PŮVODNÍ NÁVRH: 
Hlasování:  
pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se: 2                            nehlasovalo: 2 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček Mgr. Filip Velímský     
 

NEHLASOVALO: 

MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková     

Program dnešního zasedání byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/91/2024. 
 

Následně starosta uvedl, že dnešní jednání bude probíhat ke každému bodu zvlášť a na konci každého bodu bude 
přijato usnesení. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 16                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo: 1 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

Mgr. Martin Jusko Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

NEHLASOVALO: 

JUDr. Vlastislav Málek       

Program dnešního zasedání byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/92/2024. 
 

Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 09.09.2024 
Starosta předložil usnesení č.j.: MěÚ/48980/2024/SEK ze dne 09.09.2024. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel V. Málek se dotazoval, proč nebylo radou města přijato žádné usnesení, které bylo doporučeno na minulém 
zasedání zastupitelstva města kontrolním výborem?  
Starosta uvedl, že se rada města tímto doporučením zabývala, a pokud nepřijala žádné usnesení neznamená to, že by 
se nečinily nějaké kroky.  
Např. Kamera umístěná na skládce v Čáslavi – videopřenos z vjezdu na skládku. Dané se řeší, bližší informace sdělil 
zastupitel V. Nezbeda, doplnil starosta.  
 

Zastupitel M. Jusko se dotazoval na druhé doporučení kontrolního výboru, a to na zplatnění uzavřené Dohody o 
ukončení Smlouvy o dílo se spol. ISES, s.r.o.? Zda byly podniknuty nějaké kroky k danému? 
Odpověděl starosta, který uvedl, že byl zodpovězen dotaz, zda ještě bude pokračovat spolupráce s uvedenou 
společností (odpověď zněla že nikoliv). Dané doplnila místostarostka, zastupitel M. Jusko. 
 

Zastupitel V. Málek ještě poukázal na integrovaná povolení CKNO Čáslav, ke kterým navrhovali, aby rada města pověřila 
kvalifikovanou osobu, která by připomínkovala jednotlivé žádosti o změny.   
Místostarostka odpověděla, že pověřená osoba již byla na MěÚ přijata.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání ZM – 09.09.2024. 
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Dotazy a připomínky občanů 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občanka Olga H. se dotazovala na budování nového parkoviště před nemocnicí v Čáslavi. 
Odpověděl starosta.  
 

Občan pan Č. se dotazoval na kameru umístěnou na skládce v Čáslavi (ve spol. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o.).   
Odpověděl starosta a dále se do diskuse zapojil zastupitel V. Nezbeda.   
 

Občan pan Č. se dále dotazoval na webové stránky Čáslavských novin a na to, proč není možné otisknout článek 
v Čáslavských novinách (chybí mu rubrika pro občany). 
Do diskuse se zapojili zastupitel V. Nezbeda a radní Z. Nezbedová. 
 
Občan Radek H. měl připomínku k paní místostarostce, která při setkání s ministrem životního prostředí odpověděla 
na otázku jednoho studenta týkající se místního referenda.  
K danému se dále vyjádřil.  
 

Dále se občan Radek H. dotazoval radní J. Provazníkové na jedno ze zasedání rady města, kdy se měl radní J. Ruml 
„nehezky“ vyjádřit k jedné ze zaměstnankyň městského úřadu.  
Radní J. Provazníková se k danému vyjádřila.  
V souvislosti s tím občan Radek H. ještě sdělil pár slov k anonymizaci záznamů ze zasedání zastupitelstva.   
 
Zastupitel V. Málek se v souvislosti s dotazem občana Radka H. dotazoval, zda stížnost zaměstnankyně řeší pouze 
odbory nebo i rada, která byla oslovena? 
Starosta uvedl, že radní toto prozatím neřešili. 
Radní J. Ruml se k danému taktéž vyjádřil a dále se vyjádřil i tajemník.  
 
Občanka Ilona N. se dotazovala, zda zastupitelstvo města neuvažuje o referendu k rozšíření skládky? 
Dále uvedla, že v Dohodě se spol. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. jsou i další podmínky, které mají být do konce 
roku splněny – jak se toto další plní? 
Odpověděl starosta. 
 
Občan Tomáš O. se dotazoval na možnost referenda v souvislosti se skládkou? Uvedl, že by se k tomuto mohli vyjádřit 
všichni zastupitelé. 
Dále se vyjádřil ke svému působení v Komisi pro nakládání s nemovitým majetkem města. 
Odpověděla místostarostka. 
Zastupitel F. Velímský odpověděl za členy sdružení Čáslav pro všechny, kdy uvedl, že referendum berou jako legitimní 
možnost.  
 

Občan Tomáš O. se dotazoval, zda Taxík Maxík (taxi pro seniory) nebude mít svoje „dvojče“? 
Radní J. Provazníková uvedla, že prozatím se o tom neuvažuje.  
 

K referendu se dále vyjádřil zastupitel V. Málek. 
Zastupitel V. Drda se vyjádřil k působení a jednání členů v Komisi pro nakládání s nemovitým majetkem města. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
Aktuální informace k městské nemocnici sdělil zastupitel a ředitel MěN Čáslav MUDr. C. Provazník:  

- proběhlo IV. jednání na Všeobecné zdravotní pojišťovně – dohoda o obnovení rámcových smluv na 5 let na 
všech odděleních kromě porodnice – zde je to na rok, pod podmínku 300 porodů ročně  

- na jaře proběhne další jednání kvůli porodnici  
- transformace 10 akutních lůžek, konkrétně z gynekologického oddělení na oddělení následné péče 
- financování – letos za rok 2022 (výkon nemocnice byl nejnižší) 
- očekávání navýšení plateb od 01.01., ke slíbenému navýšení od pojišťovny ke konci letošního roku nedojde  
- nadprodukce – cca 26 mil. Kč 
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- nově schválená úhradová vyhláška (navýšení o cca 3%) 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
K danému se vyjádřil zastupitel D. Tichý, který se dále dotazoval, co by pro čáslavskou porodnici znamenalo číslo 299 
porodů / rok od 01.01.2025?  
Vyjádřil se zastupitel a ředitel MěN Čáslav MUDr. C. Provazník.  
Dále se zastupitel D. Tichý dotazoval na personální zajištění / stabilitu na tomto oddělení? 
Zastupitel a ředitel MěN Čáslav MUDr. C. Provazník uvedl, že personálně je oddělení prozatím zajištěno.  
Vyjádřil se ještě radní J. Ruml, který vzpomněl svůj článek v Čáslavských novinách, kde se vyjádřil k astronomické ztrátě 
nemocnice za minulé období k čemuž promluvil zastupitel M. Jusko, zastupitel D. Tichý.  
 

18:10 hod. – příchod zastupitele Martina Horského. 
 

Zastupitel V. Málek se dotazoval na financování nemocnice, načež mu odpověděl Zastupitel a ředitel MěN Čáslav 
MUDr. C. Provazník. 

 

Občan Tomáš O. se dotazoval na koncert skupiny The Tap Tap, který se neuskutečnil. Dotazoval se, zda se neuvažovalo 
o jiné oslavě při výročí 130 let nemocnice?  
Radní Z. Nezbedová uvedla, že o jiné, „větší“ hvězdě se neuvažuje, bohužel bylo myšleno, že plánovaná akce bude mít 
větší úspěch.  
Dále uvedla, že se uvažuje o nějaké menší oslavě (akci), ale spíše pro školní děti. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
01. Zrušení části usnesení ZM/112/2023 + Záměr_Kupní smlouva - pozemky_Projekt Koželuhy 
Starosta předložil důvodovou zprávu, sdělil podrobnosti a dále přivítal na dnešním jednání zástupce spol. PROFISTAV 
Litomyšl, a.s. - Ing. Tomáše Zavřela, MBA (předseda představenstva a generální ředitel společnosti) s kolegy, která bude realizovat 
výstavbu rodinných domů v této lokalitě.  
 

Hlasování o vystoupení zástupců spol. PROFISTAV Litomyšl, a.s. 
Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/93/2024. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zástupce spol. PROFISTAV Litomyšl, a.s. T. Zavřel, který představil záměr nového projektu.  
Zastupitel M. Horský se k danému vyjádřil a sdělil, že on s tímto nesouhlasí.  
Zastupitel M. Jusko se taktéž vyjádřil, požádal o zpracování / předání více podkladů – nová architektonická studie, nové 
veřejné projednání apod.  
Starosta se vyjádřil a dále se do debaty připojil radní J. Ruml, zastupitel M. Jusko, občanka Ilona N., zastupitel M. 
Horský, místostarostka, zastupitel V. Málek, který poukázal na právní stránku daného materiálu a požádal o stažení 
tohoto bodu. 
Dále se připojil zastupitel V. Drda, zástupce spol. PROFISTAV Litomyšl, a.s. T. Zavřel, zastupitel D. Blažej, tajemník M. 
Ronovský, zastupitel F. Velímský. 
 

19:05 hod. – 19:15 hod. - vyhlášena přestávka 
 

Starosta sdělil, že v době přestávky bylo telefonicky hovořeno s právníkem města – Mgr. Hoblem, který vysvětlil, proč 

a jak bylo přistoupeno k návrhu dnešní zprávy.  

Vyjádřil se dále zastupitel V. Málek a zástupce spol. PROFISTAV Litomyšl, a.s. T. Zavřel. Dále se vyjádřil architekt spol. 
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PROFISTAV Litomyšl, a.s. 
Zastupitel F. Velímský se dotazoval na navýšení kapacity např. kanalizace apod.? Odpověděl architekt, který sdělil, že 
by kapacita měla být dostatečná.  
Zastupitel M. Jusko se dotazoval na parky? Ukázáno. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování:     
pro: 13                                                 proti: 1                 zdrželo se: 5                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

PROTI: 

JUDr. Vlastislav Málek       
 

ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko Mgr. David Tichý 

Mgr. Filip Velímský       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/94/2024. 

 

02. Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za srpen a září 2024 

Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/95/2024. 

 
03. Rozpočtové opatření č. 5/2024 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti k rozpočtovému opatření.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

NEHLASOVALO: 

Mgr. Renata Vaculíková       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/96/2024 
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04. Darovací smlouva_Cyklostezka_poz. č. 1975/11_ŘSD 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/97/2024. 

 
05. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci – „Smlouva o spolupráci za účelem společného postupu obcí při zajištění 
dopravní obslužnosti na území ORP Čáslav a okolí a o podmínkách úhrady spolufinancování dopravní obslužnosti“ 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 

 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občan Tomáš O., který se dotazoval na rok 2020  - 2024 - pronájem autobusového nádraží – přimlouval by se za 
zavedení „doložky“, která by zvyšovala příjem městu z tohoto pronájmu. 
Starosta odpověděl, že je škoda, že dané občan nesdělil na jednání „majetkové“ komise, neboť už se na daném mohlo 
pracovat.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír  Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/98/2024. 

 
06. Prodej bytové jednotky v č.p. 1235/7 v ul. Dusíkova 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 

 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občan Tomáš O. uvedl, že jako člen „majetkové“ komise byl proti prodeji.  
Místostarostka uvedla, že byt je ve velmi špatném stavu a bylo by zde nutné investovat nemalou částku. 
Do debaty se dále připojit pan starosta, zastupitel D. Blažej a zastupitel D. Mikš. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/99/2024. 
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07. Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2024 

Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti nejen ke zprávě, ale i k oběma kontrolám, které 
proběhly. 
  

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Místostarostka se vyjádřila ke kontrolnímu zjištění / doporučení k Čáslavským novinám. Uvedla, že byly osloveny 
všechny obce ORP s dotazem, týkajícím se odběru Čáslavských novin. 
Dále se vyjádřil zastupitel F. Velímský.  
 

Občan T. Ouředník se dotazoval na pracovní dobu Infocentra? Zda je stávající vyhovující / dobře nastavená? 
Odpověděla zastupitelka A. Vavřinová, která sdělila, že ano.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování:  
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

 Martin Horský JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

NEHLASOVALO: 

Mgr. Martin Jusko       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/100/2024. 
 

08. Vyhodnocení Programu regenerace městské památkové zóny Čáslav za rok 2023 
Radní J. Žaloudek předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel F. Velímský požádal, aby pro příští rok dané před předložením do zastupitelstva města projednala a 
doporučila Komise pro regeneraci kulturních památek. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/101/2024. 
 
Dotazy a připomínky zastupitelů 
Starosta se vyjádřil ke skládce – návoz odpadů v souvislosti s kapacitou skládky – již delší dobu dochází k menšímu 
redukovanému návozu, většina odpadů se přealokovává do Benátek a nechává se nějaká částečná kapacita pro město 
a okolí a dle dnešní informace by kapacita stačila cca do konce února 2025. 
Dále se vyjádřil k prekluzivní lhůtě pro doměření poplatků za odpady (která činí 10 let a nikoliv 3 roky). Uvedl také, že 
se v souvislosti s tímto zúčastnil jednání s Mgr. Rudolfem (právní zástupce města). 
 
Zastupitel F. Velímský se dotazoval na částku Kč, kterou by město doměřením získalo? Jaká částka bude ze strany města 
uplatňována? 
Starosta: „Celková částka cca 88 mil. Kč“. Ale uvedl, že celkovou částku momentálně přesně neví.  
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Radní J. Ruml se vrátil k soudnímu sporu čtyř bývalých a jednoho stávajícího zaměstnance města vs. město Čáslavi,  
který skončil soudním smírem.  
K danému se vyjádřil pan tajemník M. Ronovský, který se dále se vyjádřil ke skládce - k prekluzi - kdy konkretizoval (a 
následně v tabulce promítl) částku na cca 289 mil. Kč 
 

Na radního J. Rumla reagoval zastupitel F. Velímský, dále zastupitel D. Tichý a zastupitel V. Málek, který ještě vzpomněl 
žalobu pana tajemníka na město Čáslav. Krátce reagovala paní místostarostka.   
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
Informativní zprávy / Různé:  
- 

 

20:35  hod. - ukončeno jednání 
 

Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 19 členů zastupitelstva města. 
Poslední zasedání zastupitelstva v letošním roce proběhne dne 19.12.2024. 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Drahomír Blažej, MBA a Mgr. Filip Velímský, Ph. D. 
Návrhová komise: Mgr. Václav Drda a RNDr. Tomáš Hasík  
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2024-04-11/HerSie/HerSieHtml5.html 
o videozáznam: https://www.youtube.com/watch?v=pTSlBW17888 

 
PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/56549/2024/SEK 
                 Listina přítomných zastupitelů 
                 Pozvánka ze dne 25.10.2024 
                 Kontrola plnění usnesení č.j.: MěÚ/48980/2024/SEK ze dne 09.09.2024 
                 Důvodové zprávy č. 1 – 8 
 
 
 
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
Ing. Drahomír Blažej, MBA v. r.                                                                                                     Mgr. Filip Velímský, Ph. D. v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                               člen zastupitelstva 
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PŘEHLED USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 04.11.2024 

TEXTOVÁ ČÁST USNESENÍ ČÍSLO USNESENÍ 

 Hlasování pomocí elektronického systému ZM/88/2024 

 Ověřovatelé zápisu ZM/89/2024 

 Členové návrhové komise ZM/90/2024 

 Program dnešního zasedání _ PROTINÁVRH NESCHVÁLENO 

 Program dnešního zasedání ZM/91/2024 

 Průběh zasedání ZM/92/2024 

 Zrušení části usnesení ZM/112/2023 + Záměr_Kupní smlouva - pozemky_Projekt Koželuhy  
 - vystoupení zástupců společnosti PROFISTAV Koželuhy s.r.o. 

ZM/93/2024 

 Zrušení části usnesení ZM/112/2023 + Záměr_Kupní smlouva - pozemky_Projekt Koželuhy ZM/94/2024 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za srpen a září 2024 ZM/95/2024 

 Rozpočtové opatření č. 5/2024 ZM/96/2024 

 Darovací smlouva_Cyklostezka_poz. č. 1975/11_ŘSD ZM/97/2024 

 Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci ... dopravní obslužnost_Mikroregion Čáslavsko ZM/98/2024 

 Prodeje bytové jednotky v č.p. 1235/7 v ul. Dusíkova ZM/99/2024 

 Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2024 ZM/100/2024 

 Vyhodnocení Programu regenerace městské památkové zóny Čáslav za rok 2023 ZM/101/2024 

 
   
 
 
 
 
   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
Ing. Drahomír Blažej, MBA v. r.                                                                                                     Mgr. Filip Velímský, Ph. D. v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                               člen zastupitelstva 

 


